
Interpellasjon om dialyseavdelingen ved Leksvik sykehjem 

Siden 2009 har dialysepasienter fått nødvendig behandling ved Leksvik sykehjem. Dette har i flere år 
vært et velfungerende tilbud i regi av Helse Nord-Trøndelag og Sykehuset Levanger. I dag er det tre 
ansatte på dialyseavdelingen i Leksvik. 

Som en del av ny kommune med ca 10.000 innbyggere, skulle man tro at det var fornuftig med en 
videreføring av dialysen i Leksvik. Dessverre kan det se ut til at det er stor risiko for at dette tilbudet 
forsvinner som en følge av valg av St Olav som nærsykehus for den nye kommunen. 

Det er ikke dialysebehandling andre steder på Fosen, og en skulle tro at St Olav og Helse Midt-Norge 
kunne ha god nytte av et fortsatt behandlingstilbud i Indre Fosen kommune. Flere pasienter har bruk 
for dialysebehandling flere ganger i uken, og skysskostnader var i sin tid mye av grunnen til at det ble 
opprettet eget tilbud i Leksvik. En skulle tro at dette argumentet fortsatt er gjeldende, spesielt i en 
kommune som er blitt betydelig større i folketall. 

Det er av stor betydning å få videreført tilbudet, uavhengig av hvilket nærsykehus og helseforetak vi 
tilhører. 

Senterpartiet ønsker å utfordre ordfører, rådmann og kommunalsjef for helse på å gjøre alt som kan 
gjøres for å få videreført dialysetilbudet ved Leksvik sykehjem. Vi ønsker også gjerne svar på hva 
kommunen har gjort, og hva kommunen vil gjøre i fortsettelsen for å komme i mål med dette. 

 

Bjørnar Buhaug 

Indre Fosen Senterparti 


